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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Ordföranden Abit Dundar (FP) och vice ordföranden Eva Fagerhem 

(S) utsågs att justera dagens protokoll. Justering sker tisdag 26 augusti 

2014. 

 

Anmäldes att protokollet från sammanträdet 12 juni justerades  

17 juni 2014. 

 

Dagordningen godkändes. 

____________ 
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§ 2   

Medborgarförslag om miljögifter och farliga  
kemikalier i förskolor 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnar 

medborgarförslaget till förvaltningen för beredning. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag 19 juni 2014. 

Dnr 331-2014-1.2.4 

____________ 
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§ 3   

Medborgarförslag om utomhusgym i Fruängen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnar 

medborgarförslaget till förvaltningen för beredning. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag 14 juli 2014. 

Dnr 360-2014-1.2.4, 

____________ 

 

 

 
Medborgarförslag om utegym i Fruängen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnar 

medborgarförslaget till förvaltningen för beredning. 

 

Ärendet 
Inkommet medborgarförslag 21 juli 2014. 

Dnr 365-2014-1.2.4 

____________ 
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§ 4   

Förslag till åtgärder i Sannadalsparken  
Svar på medborgarförslag 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Ett medborgarförslag om förslag till åtgärder i Sannadalsparken har 

inkommit med synpunkter på hur parken kan göras mer attraktiv för 

fler åldersgrupper än småbarn.   

 

Sannadalsparken upprustades under åren 2010-2012 och omfattade 

utveckling av mötesplatser och aktiviteter för alla åldersgrupper. Nya 

lekredskap, plaskdamm, belysning och sittplatser för olika 

åldersgrupper ingick i upprustningen. Parkinvesteringsmedel fanns för 

genomförd upprustning. Att omgestalta en nyligen upprustad park 

anser förvaltningen inte kan prioriteras. Förvaltningen föreslår därför 

att Sannadalsparken behåller den nuvarande gestaltningen som tagits 

fram efter samråd med allmänheten. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 23 juni 2014. 

Dnr 155-2014-1.2.4 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 
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§ 5   

Förbättringsförslag Axelsberg Mälarhöjden 
Svar på medborgarförslag 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med förbättringsförslag för 

området Axelsberg Mälarhöjden. Stadsdelsnämnden berörs av två av 

förslagen, förslag om ändring av parkväg samt behov av anslagstavla 

på Hägerstens torg. 

 

Från parkvägen som går i en båge runt Axelsbergs bollplan finns en 

smitväg som går rakt igenom idrottsmarken. Denna smitväg föreslås 

få en annan utformning. Stadsdelsförvaltningen föreslår att nämnden 

avstyrker medborgarförslaget med motiveringen att den befintliga 

parkvägen, som är belyst och vinterväghålls, endast innebär cirka  

40 meter längre väg att gå. 

 

Stadsdelsförvaltningen har under ärendets beredning kontaktat 

förslagsställaren och redogjort för vilka anslagstavlor som finns i 

området. Stadsdelsförvaltningen kommer att föra önskemålet om 

anslagstavla i centrumet vidare till fastighetsägaren  

Lennart Ericsson Fastigheter AB. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 25 juni 2014. 

Dnr 9-2014-1.2.4 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 
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§ 6   

Förlängning av avtal drift av Fruängens och Aspuddens 
ungdomsgårdar  

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner att avtalet med 

Fritid Stockholm AB, organisationsnummer 556797-2475, gällande 

driften av Fruängens och Aspuddens ungdomsgårdar förlängs från och 

med 1 juli 2015 till och med 30 juni 2016. 

 

Ärendet 
Inom Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd finns fyra 

ungdomsgårdar som samtliga drivs på entreprenad. Avtalet för 

Fruängens och Aspuddens ungdomsgårdar gäller till och med 30 juni 

2015 och innehåller möjlighet till förlängning på samma villkor i ett 

plus ett år.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 16 juni 2014. 

Dnr 390-2012-2.2.2 

 

Förslag till beslut 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M), Hans Tjernström (C) 

och Jessica Jormtun m.fl. (MP) föreslog att nämnden skulle besluta 

enligt förvaltningens förslag. 

 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) lade fram 

ett förslag och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

”Att nämnden avslår förvaltningens förslag till beslut. 

 

Att driften av Fruängens och Aspuddens ungdomsgårdar återgår till 

kommunal regi 

 

Forts. nästa sida  
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§ 6 forts. 

 

Samt därutöver anföra följande: 

 

Med kommunal drift skulle starkare sociala och etiska krav ställas på 

verksamheten. Det skulle finnas bättre förutsättningar för rimliga 

anställningsvillkor, eftersom personalen skulle vara garanterade 

kollektivavtal och grundlagsskyddad meddelarfrihet. Allmänhetens 

insyn skulle vara betydligt större, på grund av att offentlighets-

principen gäller. Alla resurser skulle dessutom tillfalla verksamheten. 

Det skulle också vara lättare att förändra verksamheten utifrån de 

aktuella behov som finns.” 

 

Särskilt uttalande 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M) och Hans Tjernström (C) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”Alliansen vill bara påminna om att den aktuella ungdomsgården i 

Aspudden (Hövdingagården) lades ut på entreprenad av den förra 

rödgröna majoriteten. Det aktuella förslaget till beslut av 

Socialdemokraterna och Vänsterpartiet visar att vi nu är i valtider.” 

____________ 
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§ 7   

Förlängning av avtal för kontorsservice och intern 
posthantering  

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner att avtalet med 

Lorenz FM Services AB, organisationsnummer 556738-3954, 

gällande kontorsservice och posthantering förlängs från och med  

1 augusti 2015 till och med 31 juli 2016. 

 

Ärendet 
Kontorsservice och intern posthantering drivs på entreprenad. Avtalet 

med Lorenz FM Services AB gäller till och med 31 juli 2015 med 

möjlighet till förlängning på samma villkor i ett plus ett år.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 5 juni 2014. 

Dnr 391-2012-2.2.1 

 

Förslag till beslut 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M), Hans Tjernström (C) 

och Jessica Jormtun m.fl. (MP) föreslog att nämnden skulle besluta 

enligt förvaltningens förslag. 

 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) lade fram 

ett förslag och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

”Att verksamheten kontorsservice och posthantering återgår till 

kommunal regi.” 

____________ 

 



 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
21 augusti 2014 

Blad 10 

 

  

§ 8   

Översyn av öppna förskolor, parklekar och ungdomsgårdar 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

redogörelse. 

 

Ärendet 
Förvaltningen redovisar vilka öppna förskolor, parklekar och 

ungdomsgårdar som nämnden har idag och vilka verksamheter som 

kan behövas på sikt utifrån befolkningsutveckling, medborgarnas 

behov och ett optimalt resursutnyttjande.  Förvaltningen menar att 

verksamheterna ska ha ett förebyggande förhållningssätt och att de 

bör samordnas så mycket som möjligt. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 23 april 2014. 

Dnr 345-2014-1.2.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 
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§ 9   

Förslag om att göra vår stadsdel renare och trevligare 
avseende hundbajs på marken  
Svar på skrivelse  

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet 

som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Moderaterna, Folkpartiet och Centerpartiet i nämnden föreslår i en 

skrivelse att förvaltningen utreder förutsättningarna att starta en 

försöksverksamhet enligt Skellefteå kommuns arbetssätt, med dekaler 

på privata sopkärl som talar om för hundägaren att det är okej att 

slänga hundbajspåsar där. Syftet är att göra vår stadsdel renare och 

trevligare avseende hundbajs på marken.  

 

Förvaltningen är tveksam till om förslaget är en effektiv lösning på 

problemet i stadsdelen. Förvaltningen tror att en kartläggning av 

platser där det rastas många hundar och en komplettering med fler 

papperskorgar på dessa platser skulle ge bättre effekt. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 8 augusti 2014. 

Dnr 148-2014-3.2 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 

 



 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
21 augusti 2014 

Blad 12 

 

  

§ 10   

Bävernät i Vinterviken och Rävudden 
Svar på skrivelse 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet 

som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Miljöpartiet i nämnden föreslår i en skrivelse att förvaltningen får i 

uppdrag att sätta upp kraftiga nät runt vissa trädstammar längst 

promenadstråken i Vinterviken och på Rävudden, för att bevara och 

skydda träd från gnagande bävrar mellan promenadstråken och 

vattnet. Förvaltningen föreslår att detta prövas i mindre omfattning för 

att sedan utvärdera metoden. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 22 juni 2014. 

Dnr 261-2014-3.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 
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§ 11   

Vård av vår naturmark 
Svar på skrivelse 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet 

som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Miljöpartiet i nämnden föreslår i en skrivelse att förvaltningen låter 

unga sommarjobbare arbeta med att rensa sly. Ungdomsorganisationer 

och andra föreningen föreslås kunna få samma uppdrag för att tjäna 

pengar till föreningskassan. 

 

Stadsdelsförvaltningen lyfter fram att vård av naturmark kräver en 

utbildnings- och kunskapsnivå som normalt saknas hos ungdomar och 

föreningar. Förvaltningen kommer under sommaren 2014 att ha totalt 

18 sommarjobbare anställda under tre treveckorsperioder, för att bland 

annat att arbeta med enklare slyröjning och framkomlighetsbeskärning 

utmed trappor och parkvägar. Utökad städning av välbesökta parker 

och badplatser kommer också utföras. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 24 juni 2014. 

Dnr 323-2014-3.2 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 
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§ 12   

Revidering av Vision 2030 – ett Stockholm i världsklass 
Yttrande till kommunstyrelsen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen till 

kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 
En revidering av Vision 2030 har inkommit till stadsdelsnämnden på 

remiss. Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till förslaget och 

medverkar gärna i förvekligandet av Vision 2030. Det är positivt att 

visionen tar utgångspunkt från Stockholmarnas stad och mjuka värden 

som bemötande och dialog. 

 

Förvaltningen lyfter särskilt fram näringslivets utveckling som en 

nyckel till en fortsatt positiv utveckling och pekar på potentialen inom 

de kreativa näringarna och Telefonplan, för att skapa en balans mellan 

södra och norra delarna i staden. Visionen visar på stora utmaningar 

för kompetensförsörjning, utbyggnaden av förskolor och vägen mot 

ett fossilbränslefritt Stockholm. Viktigt är att kompetens och 

finansiella förutsättningar följer de som har i uppgift att fullfölja 

uppdraget med Vision 2030. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 30 juni 2014. 

Dnr 295-2014-1.5.1 

 

Förslag till beslut 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M) och Hans Tjernström (C) 

föreslog att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag. 

 

Eva Fagerhem m.fl. (S), Jessica Jormtun m.fl. (MP) och  

Carita Stenbacka Tenezakis (V) lade fram ett förslag och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Forts. nästa sida 
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Forts. § 12 

 

Reservation 
Eva Fagerhem m.fl. (S), Jessica Jormtun m.fl. (MP) och  

Carita Stenbacka Tenezakis (V) reserverade sig mot beslutet till 

förmån för eget förslag. 

 

”Att avstyrka förslaget till reviderad Vision för Stockholm år 2030. 

 

Både nuvarande vision och förslag till revidering är politiska 

styrdokument beslutade och styrda av M, FP, C och KD. Övriga 

partier hade egna förslag till beslut när majoriteten i 

kommunfullmäktige en gång i tiden beslutade om denna vision. Redan 

då saknade vi en bredare politisk förankring, i syfte att få fram en 

vision som kan hålla över en längre tidsperiod med växlande 

majoriteter i stadshuset. 

 

Vi känner inte igen oss i beskrivningen av att arbetet med 

revideringen skulle ha varit brett förankrat. När vi tar fram och 

beslutar om något så viktigt som stadens vision måste 

medborgarinflytandet vara mycket grundligare och mer omfattande. 

Medarbetare på alla nivåer måste också få ett verkligt inflytande.” 

____________ 
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§ 13   

Stockholms Framtida Avloppsrening 
Yttrande till Stockholm Vatten 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen till 

Stockholm Vatten. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Ett förslag om Stockholms framtida avloppsrening har inkommit till 

stadsdelsnämnden på remiss. I förslaget föreslås att 

avloppsreningsverket i Bromma läggs ner och att en ny tunnel byggs 

för att leda allt avloppsvatten till reningsverket i Henriksdal. Förslaget 

innebär bland annat att en ny arbetstunnel anläggs i Eolshäll.  

 

Förvaltningen ser positivt på utvecklingen av Stockholms framtida 

avloppsrening. Det är dock viktigt att den verksamhet som bedrivs på 

Eolshälls 4H-gård bevaras och skyddas under byggtiden. 

Förvaltningen har även synpunkter på de sträckor som planeras för 

transporter till och från den planerade arbetstunneln i Eolshäll. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 3 juli 2014. 

Dnr 309-2014-1.5.3  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Samtliga partier i stadsdelsnämnden anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”Vi är självklart positiva till detta projekts goda miljöaspekter. 

Minskad bräddning och förbättrad avloppsrening väger tungt till 

projektets fördel. Bara för någon vecka sedan fick vi i vår stadsdel 

uppleva vad brister i avloppssystemen kan ha för konsekvenser när 

orenat avloppsvatten svämmade över rakt ut i Mälaren. 

 

 

Forts. nästa sida 
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Forts. § 13 

 

Det vi är ytterst angelägna om är att detta i grunden mycket goda 

projekt även ska bli genomfört på ett bra sätt, med ett minimum av 

störningar och andra negativa konsekvenser. Medborgarna i 

stadsdelen ska inte behöva känna oro för sina hus eller för hur 

trafiksituationen ska bli under byggtiden. Här är tydlig information till 

berörda viktig. 

 

I den mening i remissyttrandet som lyder ’Det är dock viktigt att den 

verksamhet som bedrivs på Eolshälls 4H-gård bevaras och skyddas 

under byggtiden i den mån det är möjligt.’ vill vi gärna stryka ’i den 

mån det är möjligt’. För oss är det ett absolut krav att 4H-gården och 

andra liknande verksamheter i det aktuella området ska få det skydd 

och det stöd de behöver. Med rätt vilja och god kommunikation går 

det alltid att hitta bra lösningar. 

 

Slutligen vill vi extra tydligt instämma i det som 

stadsdelsförvaltningen har skrivit om att Stockholm Vatten måste 

utreda fler potentiella transportsträckor för tunnelbygget. Att låta 

transporter gå vattenvägen över Mälaren skulle i högsta grad minska 

risken för farliga trafiksituationer bland stadsdelens bostäder, 

förskolor, skolor och andra verksamheter.” 

____________ 
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§ 14   

Serveringstillstånd för restaurang Gyllenborgens Mat 
Yttrande till socialnämnden 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd anser att Gyllenborgens 

Mat AB kan få tillstånd att få servera alkohol till allmänheten vid 

restaurang Gyllenborgens Mat.  

 

2. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det som svar på remissen till socialnämnden.  

 

3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Gyllenborgens Mat AB ansöker om tillstånd för alkoholservering vid 

restaurang Gyllenborgens Mat, Vattenledningsvägen 44. Sökande 

avser att servera spritdrycker, starköl, vin och andra jästa 

alkoholdrycker till allmänheten med serveringstid kl. 11:00–23:00 

måndag till söndag samt kl. 11:00– 22:00 för uteserveringen. 

Förvaltningen har inget att invända mot att serveringstillstånd 

meddelas enligt ansökan. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 11 augusti 2014. 

Dnr 364-2014-1.5.2   

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 
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§ 15   

Samrådsmöten i byggnadsärenden  
Svar från stadsbyggnadsnämnden  

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäls svar från stadsbyggnadsnämnden på skrivelse från 

stadsdelsnämnden om att samrådsmöten hålls lokalt i största möjliga 

mån.  

Stadsbyggnadskontoret anser att ett ökat samarbete med 

stadsdelsförvaltningarna kan leda till att möten i så stor grad som 

möjligt kan anordnas lokalt i stadsdelarna. I undantagsfall, när lokaler 

på plats inte uppfyller stadsbyggnadskontorets krav på säkerhet, kan 

det bli nödvändigt att anordna möte i Tekniska nämndhuset.  

Dnr 593-2013-1.5.3 

____________ 
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§ 16   

Översyn av trafiksituationen på Slättgårdsvägen  
för att öka trafiksäkerheten 
Svar från trafikkontoret 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes trafikkontorets svar på skrivelse från stadsdelsnämnden om 

översyn av trafiksituationen på Slättgårdsvägen.  

Trafikkontoret har genomfört en hastighetsöversyn i området där 

Slättgårdsvägen ingår. När det är beslutat vilken hastighet som ska 

gälla i området avser kontoret att se över sträckan vid förskolorna för 

att se om och i så fall vilka åtgärder som bör genomföras.  

Dnr 594-2013-2.4 

____________ 
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§ 17   

Brukarundersökningar inom social omsorg  
Del 1 Glasade Gången och Fruängens yrkesgrupp 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har genomfört brukarundersökningar vid bland annat 

dagliga verksamheter som drivs i egen regi. Vid Glasade gången och 

Fruängens yrkesgrupp är brukarna är mycket nöjda med tillgänglighet, 

bemötande och delaktighet.  

Dnr 330-2014-1.2.1 

____________ 
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§ 18   

Brukarundersökningar inom förskolan 2014 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Stockholms stad genomför årligen en kvalitetsmätning i stadens 

förskolor. Resultaten visar även i år att föräldrarna i huvudsak är 

mycket nöjda och nöjda med förskolan. Tillsammans med andra 

uppföljningar och utvärderingar ger brukarundersökningen underlag 

för att utveckla verksamheten. Dialog förs med föräldrarna och inom 

personalgruppen om brukarundersökningens resultat samt vilka 

åtgärder som ska vidas.  

Dnr 322-2014-1.2.1 

____________ 
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§ 19   

Inspektionsprotokoll Axgårdens vård- och omsorgsboende 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes inspektionsprotokoll från äldreförvaltningens inspektion 

vid Axgårdens vård- och omsorgsboende den 3 juni 2014.  

Dnr 349-2014-1.2.1 

____________ 
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§ 20   

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av 

pensionärsrådets synpunkter och lägger protokollet till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från pensionärsrådets möte 19 augusti 2014. 

____________ 
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§ 21   

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av synpunkterna 

från rådet för funktionshinderfrågor och lägger protokollet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från rådet för funktionshinderfrågor daterat  

14 augusti 2014. 

____________ 
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§ 22   

Protokoll från förvaltningsgruppen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger protokollet  

till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från förvaltningsgruppen 12 augusti 2014. 

____________ 
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§ 23   

Minnesanteckningar Lokala BRÅ 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger minnesanteckningarna  

till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes minnesanteckningar från Hägersten-Liljeholmens lokala 

brottsförebyggande råd från 13 juni 2014. 

____________ 
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§ 24   

Förteckning över inkomna skrivelser 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Följande skrivelser anmäldes till stadsdelsnämnden: 
 
Synpunkter kring Stockholm vattens föreslagna avloppstunnelbygge 

Från Eolshälls 4Hgård 10 juli 2014, dnr 359-2014-1.2.3 

Skrivelserna är överförda till Stockholm Vatten  

 
Stockholms Framtida Avloppsrening  

Skrivelse från lokala pensionärsrådet 19 augusti 2014,  

dnr 309-2014-1.5.3 

Skrivelsen är överförd till Stockholm Vatten  

____________ 
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§ 25   

Anmälan av tjänstemannabeslut 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger sammanställningen av 

tjänstemannabeslut till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes tjänstemannabeslut fattade enligt delegationsordningen. 

Dnr 20-2014-1.1. 

____________ 
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§ 26   

Nämndens och förvaltningens frågor 

Situationen på förskolan 
På fråga från Eva Fagerhem (S) om situationen på förskolorna svarade 

Yvonne Goldberg att förvaltningen återkommer till stadsdelsnämnden 

i ett särskilt ärende till nästkommande sammanträde 18 september. 

 

Hertha Hillfons ateljé 
Eva Fagerhem (S) informerade att Socialdemokraterna, Miljöpartiet 

och Vänsterpartiet gett ett vallöfte om att stödja bevarandet av Hertha 

Hillfons ateljé. 

Abit Dundar (FP) informerade att Alliansen också arbetar för att hitta 

en lösning på bevarandet av ateljén. Ordföranden för föreningen 

kommer att träffa kulturborgarrådet Madeleine Sjöstedt (FP) den  

22 augusti 2014. 

_________________ 

 
Stadsdelsdirektörens information 

Månadsrapport 

Lars Wennberg informerade och besvarade frågor om 

månadsrapporten för juli 2014. Dnr 86-2014-1.2.1 

 
Balanslista 

Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2014. 
  
Rapporter för kännedom i pärm 
Uppföljning av stadens lex Sarah rapportering 2013 

Socialnämnden § 8 och Äldrenämnden § 12, 10 juni 2014 

 
Uppdragsbeskrivning för vård- och omsorgsboenden i egen regi 

Äldrenämnden § 10, 10 juni 2014 

 
Miljö och miljövanor i Stockholm 2013 

Rapport om enkätundersökning 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden § 20, 17 juni 2014 

____________ 
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§ 39 

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger protokollen till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes protokoll från sociala delegationen från 26 juni, 30 juni  

och 10 juli 2014. 

____________ 

 


